
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 12. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 1
Forslag til finanslov for finansåret 2018.
Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 73
Vil ministeren oplyse, hvor mange penge der forventes anvendt – alt i alt – på
erhvervsskoleområdet i hhv. 2017 og 2018, vurderet på baggrund af den ind-
gåede aftale om finansloven for 2018?
Ministeren bedes ligeledes opgøre udgifterne pr. elev på erhvervsskolerne i
både 2017 og 2018. Beløbene bedes oplyst i 2018-pl.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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